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To: Gemeentehuis
Cc: Raadsgriffie
Subject: Art.42 vragen LijstvanderDoes en Inwonersbelangen inzake kapaanvraag platanen Emmakade
Attachments: Art. 42-vragen Kapaanvraag platanen Emmakade.pdf

Aan het college
 
Bijgaand tre� u aan een serie schri�elijke vragen (ex ar�kel 42 RvO) van de frac�es van LijstvanderDoes en Inwonersbelangen inzake gemeentelijke
aanvraag voor de kap van 9 platanen op de Emmakade. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te
beantwoorden (uiterlijk 16 september).
 
Raadsgriffie | Gemeente Woerden
Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden
T 14 0348 |E raadsgriffie@woerden.nl W gemeenteraad.woerden.nl 
 
Wilt u op de hoogte blijven van het werk van de gemeenteraad? Meld u dan aan voor de nieuwsbrief.
 

mailto:raadsgriffie@woerden.nl
https://gemeenteraad.woerden.nl/
http://bit.ly/griffieHandtekening


 

 

Art. 42-vragen inzake gemeentelijke aanvraag voor de kap van 9 platanen op de Emmakade 

Toelichting 

Naar aanleiding van publicatie en aanvraag van een kapvergunning voor 9 platanen aan de Emmakade 

in Woerden hebben wij contact opgenomen met de wethouder met vragen over nut en noodzaak van 

de kap van deze bomen.  

De onderbouwing van de beleidsmedewerker was uitgebreid en vergezeld van foto’s en tekeningen. 
Het antwoord kwam erop neer dat deze winter/dit voorjaar bomen langs de Emmakade herplant gaan 

worden die eerder (2014) gekapt waren voor werkzaamheden, en dit in het kader van het herstellen 

van een eenduidig bomenlint (Singelvisie) over de hele Emmakade. Er is dus geen noodzaak om deze 

gezonde bomen en meer als 90 jaar oude monumentale bomen te verwijderen, om alleen maar een 

eenduidig beeld te krijgen. 

Tevens brengt dit onnodige extra kosten voor het kappen en herplant met zich mee.  

 

Vragen 

• Is er overleg geweest met de bewoners over het kappen van deze gezonde bomen? 

• Is de omwonenden beloofd dat de huidige bomen langs de waterkant konden blijven staan? 

• Is er rekening gehouden met de extra kosten voor het kappen van deze bomen? 

• Is er in het kader van voortschrijdend inzicht na het vaststellen van de Singelvisie gekeken 

naar een praktische oplossing ook in het kader van klimaatbeheersing, door deze bomen, die 

nog vele jaren meekunnen, te laten staan? 

• Wilt u al het mogelijke doen om de monumentale platanen aan de Emmakade, net als die aan 

de Nassaukade te laten staan? 

• Deelt u onze mening dat gezonde bomen niet gekapt mogen worden tenzij absoluut 

onvermijdbaar? 

 

Namens de fractie LijstvanderDoes, Lenie van Leeuwen 

Namens de fractie Inwonersbelangen Hendrie van Assem 
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